

《单词百科:softwares是什么意思?softwares怎么发音?softwares的解释和用法》

英语单词softwares是什么意思?softwares怎么读?softwares怎么发音?简答网为您整理了softwares的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



softwares怎么读

softwares的读音:[ˈs fwe rz]

softwares的意思

1、n.软件(software的名词复数);软体;

softwares的双语例句

1、 Good English skill, speak standard putonghua and proficient in office softwares.

普通话标准、英语水平良好, 熟练应用办公软件.

2、 We provide computer services such as PC retailing, network engineering, developing softwares and web sites.

本公司提供一站式电脑服务,业务包括电脑零售批发,软件、网页开发,网络工程.

3、 By working with QK SMTP Server, these email sender softwares can improve themselves performances as well.

通过与全科SMTP服务器,工作这些电子邮件发送软件,可以提高自己的表演,以及.

4、 It almost can support all types of cell phone softwares.

他几乎能安装所有手机软件.

5、 Responsible for repair and maintenance of computer softwares and hardwares.

负责办公电脑硬件与软件的维修与维护.

6、 Effective verbal and written communication skills in English and relevant softwares.

英语口语和书面沟通技能与相关的软件应用良好.

7、 I can operate the computer skillfully, including utilizing some office softwares.

我能熟练地使用计算机,包括应用一些办公软件.

8、 Compared with existed functional softwares, the operation complexity and practical nodes operation situations are better.

改进算法的运算复杂度和实际节点运行情况都优于已有的功能软件.

9、 Good 3 D space imagination and image recognition ability fast in learning new softwares.

良好的三维空间想象力及识图能力,较强的软件领悟能力.

10、 In this paper the authors overall introduce the softwares and hardwares , functions and publications of LKMDS.

全面介绍了LKMDS系统的软硬件组成、系统功能和技术指标.

11、 Now I am accountant in XXX Decoration Company and I can operate the accountant softwares proficiently.

现在工作于某某装潢公司,担任会计工作,并能熟练操作会计软件.

12、 A multimedia course in computer composing principles is designed by use of Authorware and other softwares.

利用Authorware等多媒体制作工具与软件,设计了计算机组成原理的多媒体教程.

13、 Sell Anit Virus, Internet Securities Softwares.

出售反病毒, 网上证券软件.

14、 With the rapidly development of computer architecture, many excellent old softwares are confronted with being abandoned.

随着体系结构的更新换代, 在老体系结构上开发的优秀软件面临着被淘汰的境地.

15、 FREE, TRIAL , DEMO, SHAREWARE softwares download should be posted here.

所有免费、 试用、 演示、 共享软件下载信息请发布在此版块.

以上是简答网为您整理的softwares怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多

关于softwares的

用法、softwares的释义、softwa

res的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/softwares>